
Zápisnica z rokovania Komisie pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ konanej   dňa 

09.06.2014 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. otvorenie 

2. žiadosti o finančné príspevky 

3. schvaľovanie žiadostí 

4. diskusia 

5. uznesenie 

6. záver 

 

K bodu 1 

Zasadnutie komisie otvoril a všetkých prítomných privítal Pavol Sihelský – predseda komisie. 

 

K bodu 2 

Zapisovateľka komisie oboznámila prítomných členov s čerpaním finančných prostriedkov ku 

dnešnému dňu. Spolu bolo vyčerpaných 480,00 €. Zostatok finančných prostriedkov je  

1 220,00 €. Ďalej prečítala žiadosti o finančné prostriedky, ktoré boli doručené do komisie. 

1.  Žiadosť Mgr. Ľuboslavy Slebodníkovej, ZUŠ Poltár o finančný príspevok na 

prehliadku „ Talentík múz 2014“ vo výške 98,00 €. 

2. Žiadosť Terénnych sociálnych pracovníkov Poltár o poskytnutie finančného príspevku 

pre deti zo sociálne znevýhodneného prostredia z mesta Poltár a z Detského domova 

Poltár na výlet na Bojnický zámok spojený s návštevou ZOO vo výške 200,00 €.  

 

K bodu 3 

 Po prejednaní žiadostí sa uskutočnilo hlasovanie s nasledovným výsledkom. 

Mgr. Ľuboslave Slebodníkovej, ZUŠ Poltár bol schválený finančný príspevok na prehliadku  

„ Talentík múz 2014“ vo výške 98,00 €. Nakoľko aj keď podali žiadosť na Banskobystrický 

samosprávny kraj, nedostali žiadny príspevok. Teda požiadali Komisie pri MsZ v Poltári  

a taktiež Mesto Poltár o uvoľnenie finančných prostriedkov zo záujmovej činnosti.  Základná 

umelecká škola má výborné výsledky a vyvíja maximálne úsilie na dosiahnutie vynikajúcich 

umeleckých prezentácií svojich žiakov. Vzhľadom k uvedeným skutočnostiam členovia 

komisie jej schválili žiadaný príspevok. 

 Žiadosť Terénnych sociálnych pracovníkov Poltár o poskytnutie finančného príspevku 

pre deti zo sociálne znevýhodneného prostredia z mesta Poltár a deti z Detského domova 

Poltár na výlet na Bojnický zámok spojený s návštevou ZOO vo výške 200,00 €, nebola 

schválená nakoľko uvedený zámer, výlet do Bojníc nie je kultúrna akcia, či podujatie. Túto 

žiadosť je potrebné adresovať komisii pre zdravie a sociálnu starostlivosť. Mgr. Ľuboslava 

Slebodníková informovala prítomných členov, že základné školy  dostali od komisie školstva 

po 100,00 € na Noc Andersena a Noc Dobšinského. Toto je výlet detí a nie kultúrna akcia, 

preto bolo potrebné požiadať o financie z EÚ cestou projektu. Nebol doložený ani zoznam 

detí.   

 

K bodu 4 

V diskusii vystúpila Mgr. Ľuboslava Slebodníková, ktorá sa pýtala či bude Kultúrne leto 2014 

a aký je naplánovaný program. Nakoľko pán Peter Slavkovský nebol prítomný na zasadnutí  

( bol pracovne zaneprázdnený) zapisovateľka sa ho telefonicky opýtala a bolo jej povedané, 

že v tomto roku nie je naplánovaný konkrétny program kultúrneho leta. Ak príde nejaká 



spevácka skupina a poskytne prijateľnú ponuku a následne po súhlase primátora, bude možné 

jej vystúpenie pravdepodobne v zábavnom štvorci na sklárskom sídlisku. V súčasnosti nevie 

o nijakej ponuke. Potom Mgr. Ľuboslava Slebodníková povedala, že ženský spevácky zbor 

Letokruhy má naspievané nové piesne a je ochotný prispieť do podujatia Kultúrne leto 2014 

jedným vystúpením.  

 Pán Abelovský povedal, že keď sa začne robiť takéto podujatie je potrebné ho 

pravidelne organizovať a ľudia si na to zvyknú a sledovanosť bude stále vyššia. V meste 

Poltár je kultúrne leto neorganizované, neplánované a potom nevieme, čo sa konkrétne kedy 

bude diať. A tak sa stane, že súbežne v meste Poltár a v okolitých obciach je v jeden deň 

nejaké podujatie. Tým klesá návštevnosť. Preto je potrebné takéto veľké kultúrne akcie 

plánovať dopredu aspoň v polročnom predstihu.  

 Mgr. Urbančok navrhol, aby sa v meste Poltár uskutočnil koncert nejakej skupiny ako 

v minulosti, keď tu bola skupina DESMOD. Bola to dobrá akcia. 

  

K bodu 5   

 

U Z N E S E N I E  č. 3 / 2014 

 

Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ  pri MsZ v Poltári 

 

 A/  s c h v a ľ u j e : 

 

1. Žiadosť Mgr. Ľuboslavy Slebodníkovej, ZUŠ Poltár o finančný príspevok na 

prehliadku „ Talentík múz 2014“ vo výške 98,00 € 

 

 

B/  n e s c h v a ľ u j e : 

 

1. Žiadosť Terénnych sociálnych pracovníkov Poltár o poskytnutie finančného príspevku 

pre deti zo sociálne znevýhodneného prostredia z mesta Poltár a z Detského domova 

Poltár na výlet na Bojnický zámok spojený s návštevou ZOO vo výške 200,00 €  

 

 

 

K bodu 6 

Zasadnutie komisie ukončil a prítomným poďakoval za účasť Pavol Sihelský. 

 

V Poltári, dňa 11.júna 2014 

 

Zapísala: Ľuba Šálková 

 

 

 

                                                                                                  Pavol Sihelský   

                                                                                                 predseda komisie 

 

 

 

 

 



Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári 

 

 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 3 / 2014 

 

 

Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ  pri MsZ v Poltári 

 

 A/  s c h v a ľ u j e : 

 

1. Žiadosť Mgr. Ľuboslavy Slebodníkovej, ZUŠ Poltár o finančný príspevok na 

prehliadku „ Talentík múz 2014“ vo výške 98,00 € 

 

 

B/  n e s c h v a ľ u j e : 

 

1. Žiadosť Terénnych sociálnych pracovníkov Poltár o poskytnutie finančného 

príspevku pre deti zo sociálne znevýhodneného prostredia z mesta Poltár a 

z Detského domova Poltár na výlet na Bojnický zámok spojený s návštevou ZOO vo 

výške 200,00 €  

 

 

 

V Poltári, dňa 11.júna 2014 

 

 

 

 

                                                                                                  Pavol Sihelský   

                                                                                                 predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


